
In de raadsvergadering van 2 maart jl. stelde de VWB-fractie een technische vraag over het niet-
ophalen van afval door de Avri. Deze mail voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag 
Waarom hangen er geduurde diverse dagen heel veel afvalzakken met plastic aan een lichtmast bij de 
“hoogbouw” aan de Herman Kuijkstraat in Geldermalsen? 
 
Beantwoording 
De aanwezigheid van afvalzakken met plastic, buiten het reguliere ophaalmoment, is ook door directe 
omwonende geconstateerd. Bij de AVRI zijn er in het totaal 3 klachten geweest vanuit de 
appartementen boven de Coöp. Eén klacht is geuit op 26 februari 2021 en twee klachten op 1 maart 
2021. De reguliere datum voor het ophalen van het plastic afval was op 25 februari 2021. 
 
Op 3 maart 2021 heeft AVRI met een extra ronde deze vuilniszakken alsnog opgehaald.  
Er zijn bij AVRI en de gemeente geen verdere klachten bekend, over afvalzakken met plastic, op deze 
locatie. 
 
Voor de volledigheid de gegevens in onderstaande lijst: 
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